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Corporate Announcement 

 

Hong Kong, China – 6 September 2023 – DAEM Technology Limited (“DAEM”), an 

affiliated company of IX Fintech Group is honoured to announce its participation in the 

25th China International Software Expo in Tianjin under the Hong Kong Pavilion, which 

took place from August 31st to September 2nd. The Software Expo is organized by 

the China Information Technology Industry Federation for different provinces in China 

to showcase their annual innovation and China’s growth story in the software industry.  

DAEM showcased our world first truly blockchain ATM & digital wallet with world 

standard KYC and AML and quantum safe solution, and our CEO, Irene Wong, gave 

a 45 mins sharing  on 1st September 2023, on how these can build the new finance 

infrastructure and impact the next-generation digital asset financial ecosystem.  

We would like to extend special thanks to Mr. Tony Wong Chi Kwong, CIO of the Hong 

Kong Office of the Government Chief Information Officer (OGCIO), and Mr. Kenny 

Chien, Chairman and CEO of the Hong Kong Software Industry Association, for 

hosting this event, which allows Hong Kong companies to enhance communication 

with mainland industry. 

IX Fintech Group Limited 

 

公司通告  

中國香港 – 2023 年 9 月 6 日 – 互通金融科技集團的全資附屬公司得利通

（數字交易）有限公司很榮幸受邀參加於 8 月 31 至 9 月 2 日在天津舉行

的第二十五屆中國國際軟件博會，並在「香港館」參展。本屆軟博會由中

國電子信息行業聯合會主辦，旨在讓各中國省份展示他們的年度創新成果

及在中國軟件行業的成長故事。得利通展示了全球第一台真正的區塊鏈提

款機及數字資產錢包，具有世界標準 KYC 和 AML 以及量子加密安全解決方

案。我們的首席執行官黃愛玲女士於 9 月 1 日進行了 45 分鐘的分享，介

紹了這些技術如何建立新的金融基礎設施和影響下一代數字資產金融生態

系統。 
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特別感謝香港政府資訊科技總監黃志光先生以及香港軟件行業協會主席兼

首席執行官錢國強先生主持是次活動，增強香港企業與內地企業之間的交

流。 
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相片分享  

  

【Group Photo of 'Hong Kong Pavilion' at the 25th China International Software Expo  第二十五屆中國國際軟

件博覽會「香港館」團體合照】 
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【Our CEO, Irene Wong, introduced the IX Digital Asset Industry Classification System during the sharing 

session 我們的首席執行官黃愛玲女士在分享環節介紹信昇全球數字資產行業分類標準】 

 

【Deputy Director Zhou of the Tianjin Ministry of Industry and Information Technology engaged in in-depth 

discussions with our CEO, Ms. Irene Wong 天津市工信局周副局長（左一）與我們的首席執行官黃愛玲女

士（右一）進行深入的交流】 


